
 

Beantwoording vragen Verenigd West Betuwe 2 januari 2023 
 

Datum  2 januari 2023 

Fractie Verenigd West Betuwe 

Onderwerp Inspreekster raad 29 november 2022; verduurzaming monumenten 

 

 

In de raadsvergadering van november is ingesproken door mevr. Buyserd uit Tricht over oplopende 

energiekosten en de zoektocht naar mogelijkheden om (gemeentelijke) monumenten te kunnen isoleren 

verduurzamen. Of schrappen van gemeentelijke monumenten van de monumenten lijst om 

duurzaamheidsstappen te kunnen ondernemen. 
Ze gaaf aan meerdere keren contact te hebben gezocht met de gemeente. Maar geen antwoord kreeg. 

 

Vraag 1 
Graag zou de fractie VWB willen weten wat de stand van zaken is. Is er contact geweest? 
 
Reactie 
Vorig jaar is er telefonisch contact geweest met Mevrouw Buyserd, zij is hierbij uitgenodigd voor een gesprek 
om haar huidige situatie te bespreken en samen naar de mogelijkheden te kijken i.s.m. het Energieloket. 
Mevrouw Buyserd heeft aangegeven hier niet op willen ingaan.  

 

Vraag 2 
Graag verneemt de fractie VWB de genomen stappen? 
 
Reactie 

Naar aanleiding van dit gesprek is er contact gezocht met het Energieloket en de ODR. Dit om de huidige situatie 

en knelpunten in kaart te brengen. Momenteel zijn wij aan het analyseren of wij het huidige beleid moeten/gaan 

aanpassen om verduurzaming te bevorderen.  

 

Vraag 3 
En de eventuele oplossingen / gegeven adviezen. 
 
Reactie 

Voor inspreekster is door de ODR een passend advies gegeven. Hierbij wordt uitgelegd wat wel mogelijk is voor 

verduurzaming zoals bijvoorbeeld zonnepanelen plaatsen op het schuurtje (dit heeft namelijk geen 

monumentale waarde), vervangen van glas met hogere isolatiewaarde en dergelijke. 

Daarnaast zoals benoemd in vraag twee zijn wij aan het analyseren en advies aan het inwinnen of aanpassing 

van de huidige beleidsregels een verstandige keuze is.  

 

 

 

 


